
 

 

 

Folketingets Uddannelses- og Forskningsudvalg har den 8. marts 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 124 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF). 

 

Spørgsmål nr. 124:  

”Deler ministeren bekymringen for, at der uddannes for få sundhedsplejersker, som 

det freŵgår af debatiŶdlægget ”MaŶgleŶ på suŶdhedsplejersker skal løses Ŷu”, Fre-
deriksborg Amts avis den 7. marts 2017?” 

 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at jeg for nylig har bedt Sundhedsstyrelsen om i samarbejde med rele-

vante parter at vurdere den nuværende dimensionering af videreuddannelsen til 

sundhedsplejerske. 

 

Når jeg har modtaget Sundhedsstyrelsens vurdering, vil jeg forholde mig nærmere til 

sagen.  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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